
NOTULEN MR maandag 19 juni 2023  

Aanwezig: Christine, Coby, Patricia, Trude, Wendy 

 

1.Opening  

De vergadering wordt om 7 uur geopend. 

 

2. Notulen vorige vergadering 

Goedgekeurd, na aanpassen dat burgerschap al een kernvak is, niet wordt. 

 

3. Ingekomen stukken 

- 

 

4. Uitgaande stukken 

- 

 

5. Leerlingraad 

Er is geen vergadering geweest, de ll zijn druk met de musical en alle initiatieven zijn afgerond of 

lopen buiten de llraad om verder. De speelmaterialen zijn aangeschaft en in gebruik genomen. 

Patricia is bij de kindergemeenteraad geweest. Ze hebben een krantje uitgebracht met adviezen voor 

de leerlingenraden. Er is in de huidige kindergemeenteraad geen leerling van De Vliegerdt, volgend 

jaar misschien wel.  

 

6. Terugkoppeling Regioraad / GMR 

Uit de laatste regioraad kwamen geen zaken die voor de MR van belang zijn. 

Wendy stuurt de vergaderdata voor komend jaar door en Patricia neemt contact op met het 

secretariaat zodat Coby en Christine op de maillijst komen.   

 

7. Mededelingen directie 

Carla en Jacqueline gaan met pensioen . Jacquline gaat nog wel een paar uur per week de nieuwe KC 

er Mieke Norbart inwerken. 

Vrijdag 9 juni 2023 bezoek gehad van de Raad van bestuur. Patricia heeft een presentatie gegeven en 

ze waren erg enthousiast.  



Patricia heeft samen met de directeur van de Wateringe (Hellevoetsluis) gewerkt aan het thema 

Burgerschap. Binnenkort komt daar de inspectie langs in het kader van het traject naar goed. 

Aangezien bij de Vliegerdt opm waren over de samenhang bij burgerschap zijn we benieuwd hoe er 

over de beoogde aanpak wordt gedacht. 

 

8. Formatie 

De NPO gelden stoppen het komend schooljaar. Dat betekend dat de BOUWondersteuning in de knel 

komt. 

De werkdrukgelden gaan naar Jolanda, zij blijft gaat 4 ochtenden en gaat oa de tussenschoolse 

opvang doen. 

Daniek gaat op woensdagochtend gym geven.   

In groep 7/8 komt Willemijn Kluiver op vrijdag werken. Ze heeft al eerder op de Vliegerdt gewerkt. 

Verder geen wijzigingen in de formatie. 

 

9. Jaarverslag 2022-2023  

Kwam te kort voor de vergadering om nu te kunnen bespreken. 

Doorgeschoven naar de eerste vergadering volgend schooljaar met het verzoek om het wel 

binnenkort te lezen en vragen/opm naar Patricia te mailen. 

 

10. Meerjarenplan 2023-2027 

Trude heeft buiten de vergadering om haar vele vragen en opmerkingen al besproken met Patricia. 

De overige vragen worden in de vergadering besproken. 

Het stuk over tussenschoolse opvang (H6.8) roept wat meer vragen op. Er wordt nu regelmatig tv 

gekeken in de bovenbouw, of de kinderen mogen op de tablet. In de teamvergadering wordt 

besproken hoe dit volgend jaar aangepakt wordt zodat er meer met aandacht kan worden gegeten.  

De tekstuele opm worden aangepast. 

Goedgekeurd. 

 

11. Jaarverslag MR 2022/2023 

Goedgekeurd 

 

12. Ouderbijdrage 2022/2023 



Nog niet afgerond doordat het schooljaar nog loopt.  

Eerste vergadering in het nieuwe jaar bespreken. 

 

13. Begroting Ouderbijdrage 2023/2024 

Nog niet afgerond. 

De verwachting op basis van de cijfers tot nu toe is dat €60 voldoende is. 

Ouderbijdrage van €60 goedgekeurd. 

 

14. Acties 

Wie/ Wat Uit vergadering gereed 

Coby Net pannakooi 

aankaarten bij 

schooltuin commissie 

(Iris?) 

08/05/2023  

Allen Meelezen 

meerjarenschoolplan 

indien gevraagd 

08/05/2023  

Coby / Christine Deelname regioraad?   

Wendy Vergaderdata 

regioraad doorsturen 

19/06/2023 Voor de 

zomervakantie 

Patricia Doorgeven deelname 

Coby/Christine bij 

secretariaat 

19/06/2023 Voor de 

zomervakantie 

Coby/Christine Invulling tussen 

schoolse opvang in 

team bespreken 

19/06/2023 Begin schooljaar 

 

Net voor pannakooi en schaduwdoek voor de zandbak lopen. 

12. Rondvraag 

Wendy: 

Vraag van ouder over het werk dat kinderen moeten doen terwijl andere kinderen GVO/HVO doen. 

De vrees is dat kinderen GVO/HVO kiezen puur omdat dat als leuker gezien wordt dat het werk van 

de juf. 

Er ligt niet vast wat het alternatieve werk is. Enkel dat er geen onderwijstijd is voor/van de juf tijdens 

GVH/HVO. De ouder wordt aangeraden om eerst naar de leerkracht te stappen met vragen en niet 

eerst naar de MR. 

Trude inventariseert de voorkeuren voor de vergaderdagen voor komend schooljaar. 



Patricia laat iets zien over de doelen en planning van het thema Burgerschap. Kwink is gevraagd om 

de bij behoorde lessen ook aan de Burgerschap maandthema’s te hangen. 

 

13. Sluiting 

De vergadering wordt om half 9 gesloten. 


